
 

 

 

 

Ledamotsinitiativ – Utbildningsnämnden 

 

Ta fram ett komplett underlag för beslut gällande Sjögrenska gymnasiet framtid 

När Segerstaskolan på grund av beslut i Bygg- och miljönämnden (BMN) ej längre kunde användas för 

skolverksamhet efter den 1 augusti 2022, så gjordes ett gediget arbete för att säkerställa att alla 

elever fick en bra miljö för sin undervisning. Det involverade barnen på Skutans förskola samt 

eleverna på Segerstaskolan och Sjögrenska gymnasiet. 

I dag finns alla barn och elever i nya lokaler, men när det gäller eleverna på Sjögrenska gymnasiet så 

finns de i förskolans gamla lokaler, vilket inte är långsiktigt optimala. I samband med flytten så sades 

det att lokaler i CIK skulle kunna komma att göras i ordning för Sjögrenska gymnasiet. 

Det finns flera fördelar med att flytta till CIK, men det behöver utredas ordentligt vad en flytt eller 

inte skulle innebära för verksamheten samt vad det innebär ekonomiskt.  

När det gäller ekonomin så drog den föregående majoriteten i handbromsen i september 2022, 

framför allt för att det inte fanns ett tillräckligt detaljerat underlag. 

Det är nu hög tid att ta fram ett beslutsunderlag där för- och nackdelar tas fram för verksamheten vid 

Sjögrenska gymnasiet samt vilken prislappen för utbildningsnämnden skulle vara för en flytt till nya 

lokaler i CIK. 

Jag föreslår att utbildningsnämnden tar fram att ett gediget beslutsunderlag som innehåller: 

1. Ett ekonomiskt underlag för vad en flytt skulle kosta för Utbildningsnämnden och att det 

tydligt särredovisas mellan Utbildningsnämndens och Fritid- och kulturs behov 

2. En konskvensanalys av att stanna i befintliga lokaler för verksamheten belyses jämfört med 

en flytt 
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